

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AMMAN STOCK EXCHANGE Date: 03-06-2025 02:19:47 PM Subject: form a Risk Management Committee	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بورصة عمان التاريخ: 03-06-2025 02:19:47 PM الموضوع: تشكيل لجنة إدارة مخاطر
The Board of Directors of the Amman Stock Exchange, in its session held on 1/6/2025 and in accordance with the provisions of the Securities Law, the Companies Law, and in alignment with corporate governance principles, decided to form a Risk Management Committee composed of the following members: Ms. Deema Aqel Mr. Nayef Aloul Ms. Hala Siraj.	قرر مجلس إدارة شركة بورصة عمان في جلسته المنعقدة بتاريخ 2025/6/1 واستناداً إلى أحكام قانون الأوراق المالية وقانون الشركات وانسجاماً مع قواعد حوكمة الشركات، قرر المجلس تشكيل لجنة إدارة المخاطر من الأعضاء التالية اسمائهم: 1. السيدة ديمه عقل 2. السيد نايف العالول 3. السيدة هلا سراج.
01-06-2025	01-06-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sima Ahmad Hattab	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sima Ahmad Hattab